
 
Referat fra bestyrelsesmøde den 01.08.2022 kl. 18.00 
 

1. Valg af referent til dagens møde 

2. Altanprojekt 

3. Orientering fra formanden / Lise – hvad er der sket siden sidst 

4. Diverse 

Til stede fra bestyrelsen: Michael Tang, Lise Jørgensen, Andreas Nielsen og Christina Schrøder, 
Suppleant: Charlotte Stalikas 
 

 
1.Valg af referent til dagens møde 
Christina Schrøder blev valgt som referent til dagens møde. 
 
2. Altanprojekt 

• Da der har været en del problemer med altandørene, vil bestyrelsen sende et skriv rundt til alle 

beboere omkring altandøre og samtidig også om beboeres internethastighed. 

• Bestyrelsen bedes alle om at fjerne gasflasker fra deres altan af hensyn til sikkerhed. Desuden må 

der gerne monteres altankasser, men monteres de på ydersiden, skal dette gøres forsvarligt, således 

at de ikke kan falde ned. 

 
3. Orientering fra formanden/Lise 

• Håndtaget på hoveddøren ved Adilsvej 10 er blevet repareret d. 23/6. 

• Der har været en vandskade i Roarsvej 21. D. 12/7 har tømreren og muren været forbi for at åbne 

loftet ud for vaskekælderen. Der er konstateret utæthed fra lejlighed 1. 

• Falck har d. 25/7 været forbi til eftersyn. 

• Bestyrelsen har afholdt beboermøde d. 22/6. Desværre var der lille tilslutning, men mødet forløb 

ellers fint. 

• Bestyrelsen har desuden fået fastlagt dato for generalforsamling, der bliver d. 5/9 kl. 18. 

 
4. Diverse 
 


